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Gdańsk, 19.12.2019 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

VIII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. VIII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:00 w czwartek 

19.12.2019 r. w siedzibie Rady Dzielnicy (lokal 220, ul. Jaśkowa Dolina 105 w Gdańsku). 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady VIII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność. 

3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że sam sporządzi 

protokół z VIII sesji. 

4. Do obrad dołączyły Radne Halina Gostomska i Aleksandra Kowalewska-Wójcik 

o godz. 19:05, co miało wpływ na liczbę osób głosujących w dalszej części sesji. 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

5.1. Radna Halina Wojnicz złożyła wniosek o przesunięcie pkt. 6. „Tematy zgłoszone 

przez Radnych Dzielnicy Piecki-Migowo” po pkt. 4. „Zatwierdzenie protokołu 

z VII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”. Wniosek przyjęto. 

(13 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”) 

5.2. Radny Grzegorz Giżewski poprosił, aby na tej sesji, ze względu na jej 

przedświąteczny charakter, nie było żadnych dyskusji o deweloperach. 

5.3. Przyjęto porządek obrad z przyjętymi wcześniej zmianami. 

(16 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

6. Do obrad dołączyła Radna Sara Szczęsna o godz. 19:12, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

7. Zatwierdzenie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

7.1. Zatwierdzono protokół z VII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

8. Do obrad dołączył Radny Radosław Nowak o godz. 19:14, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji. 

9. Tematy zgłoszone przez Radnych Dzielnicy Piecki-Migowo. 

9.1. Radna Halina Wojnicz omówiła temat niszczejącego zabytkowego terenu Dworu 

Migowskiego, zamiany gruntów przy ul. Kusocińskiego oraz poprosiła, aby były 

organizowane spotkania w szerszym gronie w sprawach inwestycji 

deweloperskich. 

9.2. Radna Halina Gostomska poruszyła temat dewastacji Lasku Bulońskiego. 

9.3. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała o problemach z realizacją 

projektu bezpiecznej drogi do Szkoły Podstawowej nr 1, który zwyciężył 

w Budżecie Obywatelskim 2018 i poprosiła o wsparcie Rady Dzielnicy. 

9.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że kilka godzin 

wcześniej Rada Miasta Gdańska podjęła uchwałę o nadaniu nazwy Alei Pawła 

Adamowicza dla nowo wybudowanej ulicy tzw. Nowej Bulońskiej. 
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9.5. Radny Radosław Nowak poinformował, że Wydział Rozwoju Społecznego 

zaproponował utworzenie Uniwersytetu III Wieku w jednej ze szkół naszej 

dzielnicy. Zajęcia miałyby rozpocząć się we wrześniu 2020 r. 

9.6. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że na dzielnicy krótko istniał Uniwersytet 

III Wieku w Centrum Kultury, który cieszył się zainteresowaniem seniorów. 

9.7. Radny Radosław Nowak poinformował również, że Fundacja Gdańska 

przedstawiła projekt teleopieki dla seniorów, który ma ruszyć od marca 2020 r. 

Prowadzone są rozmowy ze Stowarzyszeniem, które ma koordynować ten projekt 

na naszej dzielnicy. 

10. Dyskusja nt. harmonogramu naboru wniosków do budżetu Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo na rok 2020. 

10.1. W czasie dyskusji zgłoszono 2 propozycje terminu naboru wniosków 

budżetowych: do 31.01.2020 r. oraz do 09.02.2020 r. 

10.2. Radna Katarzyna Sulewska zaproponowała, aby na formularzu wniosku 

budżetowego dodać informację, że Rada Dzielnicy nie może przeznaczać środków 

finansowych na inwestycje na terenach prywatnych. 

10.3. Radny Grzegorz Giżewski zgłosił pomysł, aby podzielić budżet Rady Dzielnicy 

na 2 części i dzięki temu przeprowadzić 2 nabory wniosków budżetowych: 

na początku roku oraz w drugiej połowie roku. 

10.4. Radny Radosław Nowak zaproponował, że jeśli ostatecznym terminem naboru 

wniosków budżetowych będzie 31.01.2020 r., to tego dnia warto zorganizować 

dodatkowy dyżur dla mieszkańców, który on może poprowadzić. 

10.5. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że każdy wniosek budżetowy powinien być 

dostarczany przede wszystkim w wersji elektronicznej, co przyspieszy pracę 

Komisji i Zarządu. 

10.6. Po dyskusji wybrano termin naboru wniosków budżetowych – 31.01.2020 r. 

11. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

11.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki poinformował, że wszystkie 

wnioski budżetowe zostały rozliczone. 

12. Grafik dyżurów radnych. 

12.1. Radni uzupełnili grafik dyżurów na I połowę 2020 roku. 

13. Komunikaty i wolne wnioski. 

13.1. Mieszkaniec obecny na sesji zgłosił pomysł zorganizowania rozgrywek piłki 

nożnej między szkołami dzielnicy. 

13.2. Radna Monika Matwiejszyn poruszyła temat, jak reklamować wydarzenia 

i działalność Rady Dzielnicy. Zostały zgłoszone propozycje informowania o tym 

w gazetce parafialnej oraz w gazetce LWSM „Morena”. 

13.3. Radny Grzegorz Giżewski poinformował, że trwają prace nad likwidacją 

niebezpiecznego krawężnika przy stacji benzynowej BP. Był to wniosek zgłoszony 

przez mieszkańca kilka miesięcy temu. 

13.4. Radny Radosław Nowak zaproponował, aby jeden z biegów, który odbędzie się 

na dzielnicy nazwać imieniem zmarłego w tym roku Radnego Wiktora Jesionka. 
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14. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski złożył wszystkim życzenia 

świąteczne i noworoczne, po czym zamknął obrady VIII sesji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo o godz. 20:45. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


